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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2022. szeptember 28. (szerda) napján 14 óra 15 perckor a Szekszárd Megyei 
Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Házasságkötő termében megtartott rendes üléséről. 
 
Jelen vannak:     

Murvai Árpád bizottsági elnök;  
Faragó Zsolt elnökhelyettes; 
Horváth Ferenc tag; 
Mácsik Henrietta tag; 
Móra Viktória tag; 

 
Tanácskozási joggal megjelentek:     

Majnay Gábor osztályvezető; 
Balázs László sport és ifjúsági referens; 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens; 
Tamási Anna igazgatóságvezető; 
 

Meghívottak:    Scherer Tamás sport-koordinátor 
     Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
 
 

Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 5 tag van jelen és a bizottság 
határozatképes. A nyilvános ülést 14 óra 15 perckor megnyitja. 
 
Az elnök az ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot azzal a kiegészítéssel, hogy a 
meghívóban szereplő 10. napirendi pontot a 2. napirendi pont előtt tárgyalná meg a 
bizottság. Az elnök javaslatát a bizottság 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta, és a 
következő napirendet állapította meg: 

 
NAPIREND 

 
NYILVÁNOS: 
 
1. napirendi pont:  
A Tolnai Tájak Íjász Közhasznú Egyesület támogatási kérelme 
(47. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
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Meghívottak: Nagy Attila elnök, Tolnai Tájak Íjász Egyesület 
Scherer Tamás, sport-koordinátor Szekszárdi Sportközpont Nkft. 

 

2. napirendi pont:  
A Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi 
beszámolója (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(180. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
Előadó: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
 

3. napirendi pont:  
Tájékoztató az Asztalitenisz egyesületek helyzetéről 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívottak: Szélesi Lajos elnök, Szekszárd Asztalitenisz Klub 
                          Sáth Sándor szakmai igazgató, Szekszárd Asztalitenisz Klub 
                          Kizakisz Georgiosz elnök, Yorgos Asztalitenisz Sportegyesület 
 

4. napirendi pont:  
Az óvodák 2021/2022. nevelési évének munkája 
(45. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 

5. napirendi pont:  
Az óvodaépületek 2022. évi nyári kihasználtsága 
(46. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 

6. napirendi pont:  
Beszámoló az általános iskolai tanulók napközbeni felügyeletének biztosításáról az iskolai 
nyári szünetben (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(167. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 
 

7. napirendi pont:  
Az általános iskolák felvételi körzetének felülvizsgálata (Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése) 
(138. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
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8. napirendi pont:  
Javaslat a 2021. évi bizottsági keretből megítélt támogatási összeg felhasználási és 
elszámolási határidejének módosítására 
(48. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Balázs László sport- és ifjúsági referens 
 

9. napirendi pont:  
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének …../2022. (…….) 
önkormányzati rendelete a Szekszárd Város Napjának megállapításáról és a helyi 
kitüntetések és elismerő címek alapításáról és adományozásának rendjéről szóló 11/2016. 
(III. 31.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) (Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése) 
(178. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető  
 

10.napirendi pont:  
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …./2022. (….) önkormányzati 
rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről szóló 
1/2022. (II. 25.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) (Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése) 
(186. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
 

1. napirendi pont:  
A Tolnai Tájak Íjász Közhasznú Egyesület támogatási kérelme 
(47. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Az első napirendi pontunkhoz kérdezném Nagy Attila Elnök Urat, hogy 
van-e valamilyen kiegészíteni valója. 
 
Nagy Attila TTÍKE elnök: Nincs kiegészíteni valóm. 
 
Murvai Árpád elnök: Van ugye egy terület az egyesület használatában, amelyet le kéne 
választani egy kerítéssel az úttól, ami a terület mellett fut. Kérném Scherer Tamást, aki egy 
opciót javasolt, arra vonatkozóan, hogy megoldjuk a problémát, hogy tájékoztasson minket 
erről. 
 
Scherer Tamás, sport-koordinátor: Hát igen, valóban, amióta szó volt róla először, azóta nem 
történt meg ezeknek a munkáknak a végrehajtása. Most sürgőssé vált, mielőtt még a hideg 
időjárás utolér minket. Már több árajánlatot is kértem és kaptam. A legkedvezőbbet pedig már 
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elküldtem Nagy Attila Elnök Úrnak. Itt a megrendeléstől számítva 1 héten belül megkezdi a 
vállalkozó a munkákat és 650 000 forint nettó összegbe fog kerülni, ha őt választjuk a munka 
elvégzésére. Voltak egyébként más árajánlatok is, de azok nem volt ilyen komplettek. Például 
volt, ahol a munkagépeket mi kéne rendezzük. Egyébként folyamatosan nőnek az árak 
mindenhol. Tehát, ha megrendelünk egy összegért munkákat, akkor nemsokkal később már 
egy magasabb árat fog mondani a vállalkozó. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Volt ugye egy jobb terület, az elment. Azt gondolom, hogy ilyen 
kedvező árajánlat mellett is sok ez a pénz ilyen gazdasági viszonyok között. Tudok egy 
vállalkozót, akit azért szintén érdemes lenne megkeresni egy árajánlatért. Esetleg én tudok 
segíteni. Egyébként nincs házon belül eszközünk arra vonatkozóan, hogy végre tudjuk hajtani 
a munkálatokat? Például a kerítés oszlopainak helyét kimarni, mert úgy tudom, van, hiszen 
fákat is ültetnek.  
 
Horváth Ferenc tag: Szeretném megkérdezni, hogy ha volt egy döntés, egy állásfoglalás, akkor 
miért nem lett megoldva ez a feladat.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Én úgy hallottam elfogyott a pénz. Egyébként kicsit úgy érzem, 
hogy az önkormányzat cserbenhagyta az egyesületet.  
 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens: Elvileg a határozat nem a kerítés megépítéséről 
szólt, hanem arról, hogy az egyesület elnöke egyeztet a Polgármesteri Hivatallal a területen 
végzendő munkákról. Tudomásom szerint, amiket az egyesület kért a Hivataltól, azok a 
munkák el is lettek végezve. Legalábbis erről tájékoztatott Magyar Károly Igazgatóságvezető 
Úr. 
 
Murvai Árpád elnök: Én elhiszem, hogy ez volt a hivatalos álláspont, de a személyes 
megbeszéléseken biztos, hogy szóba került a kerítés is. 
 
Nagy Attila TTÍKE elnök: Fel is vettem a kapcsolatot Magyar Károly Úrral igen. Eléggé leszűkült 
két nyomvonal kitakarítására az ő segítségük. Aztán, amikor ott volt a kivágott fa és kértem a 
segítségüket, hogy le kéne darálni, akkor közölték, hogy el kell menniük, mert kezdődnek a 
munkák és nincs most erre kapacitásuk. Aztán jöttek a földmunkák és lett ebből egy kis 
probléma. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ezt mondjuk meg tudom erősíteni. Sokszor találkoztam már 
azzal, hogy a kertészetnél emberi erőforrás hiány van. Meg, hogy döcögősen mennek a dolgok. 
 
Murvai Árpád elnök: Na, akkor most beszéljünk a jövőről. Van-e javaslata valakinek arra, hogy 
mi lehet a megoldás? Nagyon szűkösek a határidők. Szerintem 7 nap alatt kéne levezetni, hogy 
mi lenne a megoldás. Azt gondolom, ennyi idő alatt lehet árajánlatokat gyűjteni, mérlegelni. 
Én azt javasolnám tehát, hogy október 7-ig legyünk tájékoztatva arról, hogy milyen 
munkálatok szükségesek, kérjünk árajánlatot és a következő ülésen döntünk arról, hogy 
hogyan lesz finanszírozva. Mérjük fel azt is, hogy mik azok a munkák, amiket végre tudnak 
hajtani és nem kell azokat megrendelni például. Legyen az, hogy a Sportközpont segít bekérni 
az árajánlatokat. Akkor Tamás kérdezném, hogy az árajánlatok bekérésében tudsz-e segíteni? 
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Scherer Tamás, sport-koordinátor: Igen persze. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm a konstruktív együttműködést. Rendben, akkor a határozati 
javaslat az lenne, hogy egyeztessenek az ügyben a Sportközpont Nkft. és az Egyesület 
illetékesei és akkor kérjenek árajánlatot. Annyi kiegészítést tennék még, hogy megkérjük dr. 
Ambrus Gábor Urat, hogy legyen szíves tisztázni azt, hogy a kerítés lehetséges helye hol lehet 
majd. Gondolok itt arra, hogy ki kell-e méretni a területet, és ha ki kell méretni a területet, 
akkor ez hogy oldható meg.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 60/2022. (IX. 28.) határozata 

a Tolnai Tájak Íjász Közhasznú Egyesület kérelméről 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága  
 

1. felkéri a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetőjét, hogy a 

Társaság sport-koordinátorának és a Tolnai Tájak Íjász Egyesület elnökének 

bevonásával együttműködve tegyenek intézkedéseket a terület zárttá tételéhez 

szükséges kerítés kialakításának előkészítésében, ide értve a munkálatokra vonatkozó 

árajánlatok bekérését is.   

 
Határidő:  2022. október 7. 

Felelős:  Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
 

2. felkéri a Társaság ügyvezetőjét, hogy az 1.) pontban meghatározottak eredményéről 

tájékoztassa az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnökét; 

 

Határidő:  2022. október 7. 

Felelős:  Szőke Gergő ügyvezető igazgató 

3. felkéri a Társaság ügyvezetőjét, hogy- az 1.) pontban nevezett személyekkel 

együttműködve- folytasson egyeztetéseket a Polgármesteri Hivatallal, a szükséges 

munkálatokkal kapcsolatban; 

Határidő:  2022. október 7. 

Felelős:  Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
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2. napirendi pont:  
A Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi 
beszámolója (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(180. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
Előadó: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
 
Murvai Árpád elnök: Akkor a 2. napirendi pont. Kérdezném Szőke Gergő urat van-e 
kiegészítése az előterjesztéshez? 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Drámai a helyzet. Most is egy olyan megbeszélésre fogok 
menni az ülés után, ahol a költségcsökkentésekről lesz szó. Az első félévhez írtam egy kis 
összefoglalót, ahhoz annyit fűznék hozzá, hogy az már látszott akkor is, hogy már az 
uszodaüzemeltetéssel együtt a tulajdonosi hozzájárulás nem lesz elég. A 120 000 000 ft 
helyett 135 000 000 Ft-ot használtunk fel. Tavaly azért a tervben már ezt belekalkuláltuk. 
Növeltük ennek megfelelően a kompenzáció igényét. 270 000 000 Ft-ra emeltük amúgy 
körülbelül az igényt. Persze azt is megértjük, hogy 240 000 000 ft-ot irányozták elő, de ez nem 
lesz elég az uszodaüzemeltetést is figyelembe véve. Az első féléves beszámolót szépíti az, hogy 
kaptunk egy halasztást az áramszámla fizetésre, de ez ugye be fog gyűrűzni most ősszel. Tehát 
összességében elmondható, hogy az összekép a második félévről már nem lesz ennyire szép. 
 
Murvai Árpád elnök: Van-e kérdés? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A részletfizetéssel jó nagy összeget görgettek magatok előtt. Az 
uszodaüzemeltetést átgondoltátok, így a korábbiakban ismertetett magas összegen. Ráadásul 
nem is tudjuk kielégíteni az igényeket. Tudjuk-e ezt finanszírozni? 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: A kérdésre válaszolva elmondható, hogy az első számlák a 
sátor miatt volt ilyen magasak. Ezeket tudnánk vállalni, de ott az uszoda. Ha átvesszük az 
uszodát, akkor kevés lesz az összeg. A minap a GVB vizsgálta is az egészet és arra jutott, hogy 
jobban utána kell járni, hogy ha nem lesz állami hozzájárulás, akkor bevállalható ez az 
önkormányzat részéről. Volt korábban fentről ígéret szóban. Majd meglátjuk. A vízilabda 
szövetség is szóba került, hogy az ő segítségüket kérnénk. Egyébként a TAO pénzek 
átcsoportosíthatóságáról is szó volt, volt ugyanis fel nem használt TAO pénz, ami 
visszavándorolt a szövetséghez. Ott próbálják átcsoportosítani, hogy üzemeltetésre lehessen 
fordítani, de ez csak egy szóbeli ígéret. Másik az, hogy vidéki kiemelt Sportközpont lett a 
szekszárdi és éppen ezért, nem volt rossz, hogy mindent egy helyre szerveztek, mert így lett 
kiemelt. Az állam részéről ez egy fontos szempont, hiszen van egy olyan gondolat, hogy 
legalább ezeket a kiemelt intézményeket segítsék ki.  Volt egy munkacsoport is, ahol be kellett 
mutatni egy cash flowt. Ez is olyan, hogy meglátjuk, szóval egyelőre nem túl rózsás a helyzet. 
Volt ugye egy második kérdés. Az iskolai úszás az rendeletben szabályozott kötelezettség. A 
versenysportról szólva, hát az utóbbi időben elég nehéz körülmények között kellett edzenek, 
de helyt állnak és munkában maradtak. Na most itt kell megemlíteni az uszodaátvételt. Ezzel 
kapcsolatban is felmerültek forrásproblémák. Ugye szóba került, hogy ez nem is az én 
hatásköröm, mert elérheti a közbeszerzési határértéket a költsége ennek az uszodaátvételnek. 
Úgy tudom ettől el lehet térni rendkívüli esetben, de ennek az eldöntése is közgyűlési döntés. 
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Faragó Zsolt elnökhelyettes: Úgy hallottam, hogy szeptember közepére volt időzítve az, 
amikor a gyerekek kezdtek volna. Most ez a dolog hol tart pontosan? 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Hát a legtöbben várakoznak. Volt egy csoport, akik elmentek 
Tolnára. A tankerülettől is folyamatosan jönnek a hívások, az összes szekszárdi iskola és a 
többiek is akarnak jönni. Elég nagy a feszültség ezzel kapcsolatban.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Az egyesületek egyébként ki tudják majd gazdálkodni azt az 
összeget, amit majd kérni fogunk tőlük a bérbeadójuk? 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Hát igen. Egyébként az egyesületek igyekeznek erőn felül 
forrásokat biztosítani a működésükhöz. Vizilabda és az úszószakosztály is komoly összegeket 
tesznek bele. December 31-ig van egyébként szerződés ott a gázszolgáltatóval. Addig lehet 
ezekkel az összegekkel számolni. 
 
Murvai Árpád elnök: Na akkor most foglalkozzunk a második negyedévi beszámolóval. 
Szeretném megkérdezni, hogy a szállítói mérlegünk hogy áll, aztán a vevői. 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Lejárt szállítói tartozásunk július 1. napjáig nincs. Vevői 
tartozás volt, de nem jelentős és már azóta rendezve lett.  
 
Murvai Árpád elnök: Én átnéztem ezeket a számlákat. Az Agenta Girls 200 000 ft-al tartoznak. 
A taekwando klub is tartozik, ha jól látom. 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Azok már rendezve lettek. Én úgy láttam, mindenki 
befizette. A rezsi költség és a bérleti díjak viszonya egyébként nagyon rosszul mutatna, ha 
megnéznénk, de emeléssel valószínűleg ellehetetlenítenénk klubokat, és valószínűleg, amit 
még meg tudnának fizetni, az nem is segítene túlzottan rajtunk. 
 
Murvai Árpád elnök: A kérdésem az lenne, hogy a bérleti díjat hogyan értelmezzük? Ebben az 
energiaárak benne vannak? 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Hát eddig benne voltak, de kettébontanám. Az egyik része 
az, aki irodát is bérel. Annak van külön rezsi díja. A szakosztályoknak és az egyesületeknek van 
fix bérleti díja.  
 
Murvai Árpád elnök: Van-e kérdés hozzászólás? 
 
Horváth Ferenc tag: Lehet nem lesz uszodánk idén? Ha jól értem, akkor valószínűleg jövő 
tavaszra lesz uszodánk? Meg most akkor, ha lehet nem is a te hatásköröd az uszodabérlés, 
akkor most ezzel mi is van? 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Ez a kérdés most merült fel, hogy az értékhatár miatt nem 
az én hatásköröm. A sátor egyébként totál ugyanannyiba került, mint ez az uszodabérlés, de 
a rezsidíj az ebbe nincs beleszámolva. Azt is megjegyzem, hogy, ha a szerződést decemberig 
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kötjük meg, akkor még nem éri el a közbeszerzési határértéket, csak akkor meg az a helyzet, 
hogy jövőre nem tudunk számolni az energiaárakkal. 
 
Horváth Ferenc tag: Egyébként a Klikkel ez hogy lesz megoldva? Annak komoly anyagi 
következményei is lehetnek. 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: A Klikk kért egy árajánlatot. Mi azokat az árakat vetettük ki, 
amiket az egyetem is.  
 
Móra Viktória tag: A Klikk nem tud az egyetemmel leszerződni. 
 
Horváth Ferenc tag: Nem, mert önkormányzati feladat.  

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 61/2022. (IX. 28.) határozata 

a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. 2022. évi II. negyedéves pénzügyi 
beszámolójáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. 2022. évi II. negyedéves 
pénzügyi beszámolóját tárgyalásra javasolja a Közgyűlés számára. 
 
Határidő: 2022. szeptember 29. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 
  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
3. napirendi pont:  
Tájékoztató az Asztalitenisz egyesületek helyzetéről 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívottak: Szélesi Lajos elnök, Szekszárd Asztalitenisz Klub 
                          Sáth Sándor szakmai igazgató, Szekszárd Asztalitenisz Klub 
                          Kizakisz Georgiosz elnök, Yorgos Asztalitenisz Sportegyesület 
 
Murvai Árpád elnök: Akkor a második napirendi pontunk az Asztalitenisz egyesületek 
helyzetéről szóló tájékoztató. Itt az a probléma, hogy a terembérleti díjat nehezen tudná 
kigazdálkodni az egyesület.  
 
Kizakisz Georgiosz elnök, Yorgos Asztalitenisz Sportegyesület: Hát igen, a problémánk az, 
hogy kaptunk egy fix támogatást és ez a 600 000 Ft-os bérleti díj nagyon nagy problémát 
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okozna. Folyamatos ellenszélben vagyunk. Volt, hogy kitiltottak minket a Sportcsarnokból, úgy 
fogadtak be minket iskolákba. Azt hozzátenném, hogy hallottam, hogy elhangzott az is, hogy 
Debrecenben játszik a fiam. Ez tévedés, mert csak kölcsönben van ott.  
 
Horváth Ferenc tag: Szeretném megkérdezni, hogy mi az az összeg, amit be tudtok vállalni? 

 

Kizakisz Georgiosz elnök, Yorgos Asztalitenisz Sportegyesület: 200 000 Ft évente. Egy asztalt 
használnánk. 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Mi mindkét egyesületnek ugyanazt az ajánlatot tettük, mert 
a másik egyesület több asztalt használ kevesebb nap. A Yorgosék kevesebb asztalt, több napig. 
Így mind a két egyesületnek havi 50 000 Ft-os ajánlatot tettünk. Hozzátenném, hogy ha piaci 
alapon gondolkodnánk, akkor a nagy egyesületek kivennék az összes öltözőt és termet a 
csarnokban, mert van, aki 2-szer ennyit is fizetne. Ha a bizottság úgy határoz, akkor a 
Sportközpont megváltoztatja a szerződést. Én is úgy vagyok vele, hogy részesítsük előnyben 
az eredményes egyesületeket. Érezze úgy az egyesület, hogy ha elérik a jó eredményeket, 
akkor kapnak valamit a várostól. 
 
Móra Viktória tag: Mire használták fel a támogatást, amit korábban megítéltünk? Az közel 
800 000 Ft volt. 
 
Kizakisz Georgiosz elnök, Yorgos Asztalitenisz Sportegyesület: Hát, mint mondtam, csak az 
ütőborítás került 300 000 Ft-ba. Voltak versenynevezési díjak. Gyakorlatilag elment működési 
költségekre.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Azt szeretném kérdezni, hogy, ha kifizeti egy összegbe a 200 000 
Ft-ot és bezár a Sportcsarnok, akkor, hogy lesz megoldva ez az egész?  
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Szerintem havi bontásban lesz a szerződés, de ebből nem 
lesz probléma.   
 
Horváth Ferenc tag: Én a következőt szeretném kérdezni. Az elképzelhetetlen, hogy a 
debreceni csapatot, ahol kölcsönben játszik a srác, azoknál keresni lehetőséget a 
terembérléssel kapcsolatos támogatás ügyében? Csak mert azért ott tudom, hogy elég jó a 
helyzet anyagilag. 
 
Kizakisz Georgiosz elnök, Yorgos Asztalitenisz Sportegyesület: Megmondom őszintén. Nem 
akarok kérni semmit. Tudom, hogy nagyon gazdag emberek, tudom, de megkérdezhetem. 
 
Murvai Árpád elnök: Van-e valakinek még hozzászólása? 
 
Mácsik Henrietta tag: Nekem az lenne a kérdésem, hogy hány olyan legjobb van az országban, 
aki a Sportcsarnokunkban edz? Csak a méltányosság miatt kérdezem. 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Ezt már számszerűsítettük is. Vannak azért szép 
eredményeink. Ezért mondom, hogy ebből egy hullám lenne most. 
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Murvai Árpád elnök: Azt mondom, hogy akkor ezt most jegeljük és keresse meg az egyesületi 
elnök a debreceni egyesületet, ahol kölcsönbe szerepel a srác és próbáljon meg onnan is 
támogatást kérni, ha onnan nemleges válasz jön, akkor forduljon újra hozzánk. 
 

A napirend megtárgyalása határozathozatal nélkül véget ért. 

 
4. napirendi pont:  
Az óvodák 2021/2022. nevelési évének munkája 
(45. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 

Murvai Árpád elnök: Óvoda épületek nyári kihasználtsága. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes 15 óra 23 perckor elhagyja a bizottsági ülés helyszínét. A bizottság 

továbbra is határozatképes és 4 fővel folytatja tovább a munkáját. 

 

dr. Horváth Annamária köznevelési referens: Nem kívánom kiegészíteni, de ha van kérdés 
akkor szívesen válaszolok. 
 
Mácsik Henrietta tag: Sajnálom, hogy nem tudtam előbb megkérdezni, hogy a Szentgyörgyi 
Albert utcai Óvoda és a Roma Önkormányzat közötti megállapodás, ami mentor programról 
szól, az milyen tartalommal bír? 
 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens: Erről most így nem tudok beszámolni. 
 
Mácsik Henrietta tag: A másik kérdés, hogy az 1-es számú óvodában kimagasló volt az 
óvodában maradó tankötelesek száma? 
 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens: Hát erről sincsen különösebben információm. 
Egyébként ezek szülői kérvényre alakultak így. Többnyire ezeket pozitívan bírálják el. 
 
Mácsik Henrietta tag: Rendben, nagyon szépen köszönöm az anyagok összeállítását. 
Megjegyezném, hogy örvendetes dolgok vannak itt. A Gyermeklánc és a Wunderland 
óvodának is kérem tolmácsolni a gratulációmat, hogy ilyen aktívak voltak és, hogy ennek 
megfelelően elnyerték sikeresen a pályázatokat. A zöld óvoda cím elnyeréséhez is gratulálok. 
A továbbképzési rendszer színes volt és változatos. Külön örvendetes, hogy van már 
spektrumzavar kezelési végzettségű pedagógus is. A Gyermeklánc díj, ami egy értékelési 
rendszer eredményeképp kapható, egy szintén örvendetes dolog. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönjük. Van-e még hozzászólás? 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 62/2022. (IX. 28.) határozata 

az óvodák 2021/2022. nevelési évének munkájáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. melléklet Oktatási, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pontja 6. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörében eljárva a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. 
törvény 83. § (2) bekezdés e) pontja alapján 
 

1. az óvodák 2021/2022. nevelési évi munkájáról szóló összefoglalót elfogadja és köszönetet 

mond az intézmények vezetőinek, alkalmazottainak a nevelési évben végzett eredményes 

munkáért; 

 
Határidő:  2022. szeptember 28. 
Felelős:  Murvai Árpád Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 

 
2. felhívja az Önkormányzati és Szervezési Igazgatóság vezetőjét, hogy a határozatot juttassa 

el az intézmények vezetőihez. 

 
Határidő:  2022. október 5. 
Felelős:  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető  

 
 

5. napirendi pont:  
Az óvodaépületek 2022. évi nyári kihasználtsága 
(46. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 
Murvai Árpád elnök: Van-e kérdés, hozzászólás? 
 
Mácsik Henrietta tag: Nekem úgy tűnt, hogy kisebb a kihasználtsága az épületeknek, mint 
tavaly. Az augusztus változékony, a július az erősebb, illetve egy helyen láttam, hogy volt egy 
kimagasló igénybevétel. Ez minek volt köszönhető? 
 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens: A szülők szabadságolási szokásaihoz igazodott. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 

Bizottságának 63/2022. (IX. 28.) határozata 
az óvodaépületek 2022. évi nyári kihasználtságáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 7. pontja 1. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörében eljárva, az óvodák 2022. évi nyári kihasználtságáról 
szóló tájékoztatót megköszöni és tudomásul veszi. 
 
 
Határidő:  2022. szeptember 28. 
Felelős:  Murvai Árpád Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 
  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
 

6. napirendi pont:  
Beszámoló az általános iskolai tanulók napközbeni felügyeletének biztosításáról az iskolai 
nyári szünetben (Közgyűlési előterjesztés véleményezése) 
(167. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 
 
Murvai Árpád elnök: Van-e kérdés, hozzászólás? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Igazából nem szeretném különösebben kiegészíteni. Annyi, 
hogy amikor pályáztunk, akkor még nem volt tudomásunk arról, hogy nyerünk egy pályázatot, 
de ez most megtörtént.  
 
Mácsik Henrietta tag: Egyrészt gratulálok a szervezőknek és a pedagógusoknak is. A 
programok esetén nagyon színes lehetőségek voltak. Örvendetes, hogy a 
környezettudatosságra is koncentráló témákban is volt program. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 64/2022. (IX. 28.) határozata 

az általános iskolások nyári napközis ellátásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága az általános iskolai tanulók nyári napközbeni felügyeletének ellátásáról szóló 
szakmai beszámolót és pénzügyi elszámolást elfogadásra javasolja a Közgyűlés számára. 
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Határidő:  2022. szeptember 29. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

7. napirendi pont:  
Az általános iskolák felvételi körzetének felülvizsgálata (Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése) 
(138. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönjük. Van-e még hozzászólás? 
 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 65/2022. (IX. 28.) határozata 

az általános iskolák felvételi körzetének megállapításáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága az általános iskolák felvételi körzetének megállapításáról szóló előterjesztés 
határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 

Határidő:  2022. szeptember 29. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

8. napirendi pont:  
Javaslat a 2021. évi bizottsági keretből megítélt támogatási összeg felhasználási és 
elszámolási határidejének módosítására 
(48. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Balázs László sport- és ifjúsági referens 
 
Murvai Árpád elnök: Egy korábbi bizottsági keretből megítélt támogatási összeg felhasználási 
és elszámolási határidejének módosításáról van szó. 
 
Balázs László sport- és ifjúsági referens: Hozott a kérelmező korábban 2 számlát, de ez 2022-
es évi volt. Többszöri felszólításra sem tudott elszámolni a kapott támogatással. 
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Murvai Árpád elnök: Nem az első probléma a kérelmezővel kapcsolatban. Én azt javaslom, 
most ezt fogadjuk el és nem tudom, hogy alakul a bizottsági munkánk, de mielőbb be kéne 
számoltatni őket.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 66/2022. (IX. 28.) határozata 

a 2021. évi bizottsági keretből megítélt támogatási összeg felhasználási és elszámolási 

határidejének módosításáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 

Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 

rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 7. alpontja 

alapján átruházott hatáskörben eljárva 

1. támogatja a Szekszárd Városi Lövészklub kérelmét és hozzájárul a támogatási összeg 

felhasználási határidejének 2022. október 15-re, elszámolási határidejének 2022. 

október 30-ra való módosításához; 

 

Határidő:  2022. szeptember 28. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az 1.) pontban foglaltakról értesítse a kérelmezőt.  

Határidő:  2022. október 7.  

Felelős:  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

9. napirendi pont:  
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének …../2022. (…….) 
önkormányzati rendelete a Szekszárd Város Napjának megállapításáról és a helyi 
kitüntetések és elismerő címek alapításáról és adományozásának rendjéről szóló 11/2016. 
(III. 31.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) (Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése) 
(178. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető  
 
Murvai Árpád elnök: Én úgy látom, hogy szakmailag le tudtuk fedni a korábban általunk 
összeállított pontokat. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 67/2022. (IX. 28.) határozata 

a Szekszárd Város Napjának megállapításáról és a helyi kitüntetések és elismerő címek 

alapításáról és adományozásának rendjéről szóló 11/2016. (III. 31.) önkormányzati 

rendelet módosításáról  

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 

Bizottsága a Szekszárd Város Napjának megállapításáról és a helyi kitüntetések és elismerő 

címek alapításáról és adományozásának rendjéről szóló 11/2016. (III. 31.) önkormányzati 

rendelet módosításának tervezetét elfogadásra javasolja a Közgyűlés számára. 

Határidő:  2022. szeptember 29. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
10.napirendi pont:  
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …./2022. (….) önkormányzati 
rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről szóló 
1/2022. (II. 25.) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet) (Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése) 
(186. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna igazgatóságvezető 
 
Murvai Árpád elnök: Ha valakinek van, szóbeli kiegészítése az tegye meg. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 68/2022. (IX. 28.) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről szóló 1/2022. (II. 
25.) önkormányzati rendeletének módosításáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről szóló 
1/2022. (II. 25.) önkormányzati rendeletének módosításáról szóló rendelettervezetet a 
Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 

Határidő:  2022. szeptember 29. 
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Felelős:  Murvai Árpád elnök 

  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
 
 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 12 óra 35 perckor 
berekeszti.  
 

K.m.f 
 
  

Mácsik Henrietta  
         jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
 
Készítette: 

dr. Ambrus Gábor 
jegyzőkönyvvezető 

 

Murvai Árpád 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

           jegyző 


